
اخبارخبر كوتاه
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان لرستان :

شوراب ، پایلوت لرستان در اجرای طرح مدیریت جامع حوزه آبخیز

برگزاری اولین جلسه انجمن میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری شهرستان در 
راستای حفظ بافت تاریخی روستای گردشگری شاهکوه گرگان

دیدار مدیر مخابرات منطقه گلستان با کارکنان مدیریت ارتباطات سیار

با حضور مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان لرستان،معاون ترویج و  مشارکت های مردمی 
سازمان جنگل ها،مراتع و آبخیزداری کشور،معاون 
سازمان  المللی  بین  امور  و  عمومی  روابط  دفتر 
اداره  کشور،رئیس  آبخیزداری  و  ها،مراتع  جنگل 
حفاظت فنی یگان حفاظت سازمان جنگل ها،مراتع 
شورای  اعضای  همچنین  و  کشور  آبخیزداری  و 
اجرای  راستای هماهنگی  ایی در  ، جلسه  معاونین 
طرح مدیریت جامع حوزه آبخیز شوراب،که به عنوان 
آبخیزداری  و  ها،مراتع  جنگل  سازمان  به  پایلوت 
کشور معرفی شده است در خرم آباد برگزار گردید.در 
این راستا،مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان 
لرستان گفت : حوزه آبخیز شوراب با ۱۵۷۹۵ هکتار 
مساحت،از جمله حوزه هایی است که ۲۵ درصد آن 
در شهرستان چگنی و مابقی آن در شهرستان خرم 
آباد واقع شده است.نجفی به چالش ها و مشکلات 
 : اذعان داشت  اساسی در حوزه شوراب پرداخت و 
 ، منطقه حکمفرما شده  در  که  معیشتی  مشکلات 
باعث گردیده که اهالی بومی به دنبال مشاغلی رفته 
به درآمدزایی منتهی  باشند و سریعا  بازده  که زود 
هکتار  در  تن   ۲۵ که  خاک  فرسایش  به  شود.وی 
 : یادآور شد  اشاره کرد و  باشد  این حوزه می  ، در 
زیر  از  استفاده کشاورزان   ، این حوزه  مازاد در  دام  
اشکوب جنگل ، بیماری های جنگلی ، آفات جنگلی 
و... از جمله چالش ها و مشکلاتی است که در این 
حوزه با آن  مواجه هستیم.در ادامه، مجید لقمان پور 
معاون ترویج و مشارکت های مردمی سازمان جنگل 

ها،مراتع و آبخیزداری کشور اظهار کرد : بدون شک 
، لرستان پیشروترین استان در حوزه ترویج  است 
مدیر  بدیل  بی  های  حمایت  از  حاکی  امر  این  که 
 : داشت  بیان  است.وی  استان  طبیعی  منابع  کل 
لرستان از معدود استان هایی است که حوزه آبخیز 
مثبت  امتیاز  یک  خود،  این  که  دارد  تسهیلگر  آن 
است.لقمان  لرستان  استان  و  طبیعی  منابع  برای 
ملی  توسعه  اعتبارات صندوق  بحث  به  گریزی  پور 
و  زد  استانی  ارشد  مدیران  به  آن  رسانی  اطلاع  و 
یک  آبخیز  حوزه  جامع  مدیریت   : کرد  خاطرنشان 
در   ، آن  در  با هم  است که همه  اقدام چند سویه 

مدیریت  اجرایی  کمیته  عضو  هستند.این  ارتباط 
علی   : افزود  ها  جنگل  سازمان  آبخیز  حوزه  جامع 
رغم اینکه،هنوز سند راهبردی طرح مدیریت جامع 
حوزه آبخیز آماده نشده ، اما عملکرد منابع طبیعی 
از وی ،  این بخش چشمگیر است.پس  لرستان در 
رضا نیکدخت معاون دفتر روابط عمومی و امور بین 
المللی سازمان جنگل ها،مراتع و آبخیزداری کشور 
گفت : مدیریت جامع حوزه آبخیز در کل کشور در 
حال برگزاری است که هر استان یک حوزه پایلوت را 
انتخاب کرده و روی آن کار می کند.وی بیان داشت : 
خوشبختانه سند راهبردی طرح مدیریت جامع حوزه 

آبخیز تدوین شده و منتظر تصویب نهایی در ستاد 
سازمان جنگلهاست که به زودی بعد از تصویب نهایی 
، شاهد اجرای اقدامات پیش بینی شده خواهیم بود.
این عضو کمیته اجرایی مدیریت جامع حوزه آبخیز 
سازمان جنگلها،مراتع و آبخیزداری کشور در پایان 
با اشاره به اینکه در مدیریت جامع حوزه آبخیز به 
دنبال برنامه ریزی تعاملی و مشارکتی و همچنین 
اجرای مشارکتی همراه با مردم، مسئولین و دستگاه 
حوزه  در   : کرد  نشان  خاطر  هستیم  مختلف  های 
انجام  توانمندسازی خوبی  و  شوراب،ظرفیت سازی 
اقدامات  از  مردم  و  ها  دستگاه  است  لازم  که  شده 
خوب منابع طبیعی آگاه شوند ؛ لذا اطلاع رسانی در 
این امر،یک بعُد مهم و اثرگذر است.در خاتمه،رئیس 
سازمان  ستاد  حفاظت  یگان  فنی  حفاظت  اداره 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور و عضو کمیته 
آبخیز سازمان جنگل  اجرایی مدیریت جامع حوزه 
ها بیان کرد : طرح مدیریت جامع حوزه آبخیز یک 
ادبیات جدید و یک مشق جدید در راستای همسو 
سازی فعالیت ها و همگام سازی توان مشارکت های 
مردمی و دستگاه های اثرگذار موجود در حوزه آبخیز 
در  شده  تبیین  گام  هفت  به  اکبریان  است.مهرداد 
حوزه پایلوت،که بایستی برای طرح مدیریت جامع 
خاطرنشان  و  شوند،پرداخت  اجرایی  آبخیز  حوزه 
که  است  تصویب  مرحله  در  راهبردی  سند   : کرد 
 ، سند  این  در  نظر  مد  های  شاخص  خوشبختانه 
لرستان  طبیعی  منابع  کارشناسان  توسط  پیشتر 

اجرایی شده است.

صنایع  فرهنگی،  میراث  انجمن  جلسه  اولین 
دستی و گردشگری شهرستان با حضور دکتر صفوی 
آبشناس  و  سیاسی  معاون  قجری  گرگان،  فرماندار 
رییس  قندهاری  یاسر   ، فرمانداری  عمرانی  معاون 
گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  اداره 
های  دستگاه  روسای  از  تعدادی  گرگان،  شهرستان 
اجرایی شهرستان ، دهیاری و شورای روستا و جمعی 
سازهای  و  ساخت  مدیریت  هدف  با  کارشناسان  از 
جدید در بافت روستای شاهکوه و حفظ بافت تاریخی 
روستا در دفتر فرمانداری گرگان برگزار شد .در این 
بخیر،  وقت  ضمن  گرگان  فرماندار  صفوی  جلسه 
روستای گردشگری شاهکوه را از نظر پتانسیل ها و 
جاذبه های گردشگری فراوان موجود در این منطقه 
با روستای ماسوله گیلان مقایسه کرده و افزود: این 
منطقه با داشتن جاده های زیبا و سرسبز جذابیت 
و  تلاش  کمی  با  که  دارد  گردشگران  برای  فراوانی 
برنامه ریزی میتواند به یکی از قطب های گردشگری 
منطقه تبدیل شود.وی بیان داشت: هدف ما از این 
جلسه جلوگیری از ساخت و ساز در روستای شاهکوه 
بر  سازها  و  ساخت  مدیریت  هدف  بلکه  باشد  نمی 
طبق ضوابط و قوانین اداره میراث فرهنگی، صنایع 

دستی و گردشگری می باشد تا در بافت روستا در 
ایجاد  ناهمگونی  مجاز  غیر  سازهای  و  ساخت  اثر 
نشود . صفوی با بیان اینکه هدف ما معرفی، ساخت 
و حفظ بافت تاریخی روستای شاهکوه به بهترین نحو 
اقدامات در  این رو همه  از  باشد، اظهار داشت:  می 
باید طبق  نیز  منطقه  در  کار  و  روستا حتی کشت 
این  در  پذیرد.همچنین  صورت  قوانین  و  ضوابط 
اداره میراث فرهنگی،  یاسر قندهاری رییس  جلسه 
صنایع دستی و گردشگری شهرستان گرگان ضمن 
تشکر و قدردانی از فرماندار گرگان به دلیل داشتن 
اظهار  شهرستان،  روستاهای  به  ای  توسعه  نگاه 
داشت: روستای گردشگری شاهکوه با توجه به دارا 
مذهبی  تاریخی،  طبیعی،  فراوان  های  جاذبه  بودن 
و همچنین صنایع دستی ثبت شده و متنوع روستا 
در طول سال مورد توجه بسیاری از گردشگران می 
باشد .وی با بیان اینکه هدف ما تبدیل این منطقه 
و  ساخت  افزود:  باشد،  می  گردشگری  قطب  به 
تاسیس اقامتگاه های گردشگری برای مسافران یکی 
از مهمترین برنامه ها در رسیدن به این هدف می 
باشد.وی با اشاره به پرداخت تسهیلات روستایی در 
راستای ایجاد واحدها گردشگری، تصریح کرد: اداره 

میراث فرهنگی شهرستان گرگان در جهت تاسیس 
اقامتگاه های بوم گردی و خانه مسافر در روستاهای 
گردشگری شهرستان از هیچ کمکی دریغ نکرده و 
مجوزات لازم بر اساس ضوابط صادر می شود.دکتر 
تاریخی  بناهای  و  بافت  کارشناس مسئول  ایمانیان 
اینکه  بیان  با  جلسه  این  در  نیز  گرگان  شهرستان 
روستای گردشگری شاهکوه اردیبهشت ماه امسال در 
فهرست ملی کشور به ثبت رسیده است، گفت: با ثبت 
از  امتیازات و فرصت های ویژه  این روستا یکسری 
سوی سازمان میراث فرهنگی کشور برای این روستا 
در نظر گرفته می شود که میتواند ما را برای توسعه 
گردشگری منطقه و رسیدن به اهداف کمک کند.
وی با بیان اینکه هدف ما فقط حفظ بافت تاریخی 
با تشکیل تشکل های  باید  افزود: ما  روستا نیست، 
مردم نهاد در منطقه و با کمک گرفتن از شخصیت 
های علمی و سیاسی روستا، با برگزاری کلاس های 
آموزشی مردم روستا را از امتیازات حفظ منطقه آگاه 
کنیم و مردم به این باور برسند که تغییرات روستا می 
تواند به تغییرات زندگی آنها منجر شود.از مصوبات 
این جلسه می توان کسب استعلام از اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان در ساخت 

و سازها و تمامی پروژه های اجرایی در عرصه ثبتی و 
حرایم روستای تاریخی شاهکوه، تلاش و برنامه ریزی 
برای شکل گیری تشکل های مردم نهاد با همکاری 
خصوص  در  روستا  تاثیرگذار  افراد  و  فرهیختگان 
برای  ایجاد بستر لازم  تاریخی روستا و  بافت  حفظ 
دستگاه  توسط  مردم  به  رسانی  آگاهی  گردشگری، 
ها و سازمان های مربوطه و تشکل های مردم نهاد 
در خصوص حفظ بافت تاریخی روستا و آماده سازی 
آن برای روستای هدف گردشگری ، تلاش اداره کل 
میراث فرهنگی استان برای تشکیل پایگاه ملی میراث 
دهیاری  تلاش   ، شاهکوه  تاریخی  بافت  فرهنگی 
با  تاریخی  بافت  و شورای روستا در خصوص حفظ 
همکاری و هماهنگی و ارتباط با دستگاه های مرتبط، 
شاهکوه  تاریخی  بافت  بر  نظارت  کمیته  تشکیل 
متشکل از دستگاه های فرمانداری، بخشداری، میراث 
فرهنگی، بنیاد مسکن، جها کشاورزی، محیط زیست، 
دوره  نظارت  و  بررسی  و  روستا  شورای  و  دهیاری 
 ، فرماندار  به شخص  آن  گزارش  و  روستا  بافت  ای 
با میراث فرهنگی در مورد  بنیاد مسکن  هماهنگی 
میراث  ضوابط  اساس  بر  کار  پایان  و  ساخت  پروانه 

فرهنگی در روستا و ... را نام برد.

با  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر  شهمرادی  غلامعلی  مهندس 
کارکنان مدیریت ارتباطات سیار دیدار و گفتگو کرد .در این نشست 
وی  ضمن تقدیر وتشکر از کارکنان حوزه مدیریت سیار  ،سیرتکاملی 
تدریجی شبکه همراه  را در کشور از سال ۷0 عنوان کرد وگفت این 
سیر تکاملی دو سال بعد در توسعه استانها استارت خود که بحمدا... 
طی سالهای مختلف با تلاش وزحمات همکاران گذشته وجدید امروز 
در نقطه ای که هستیم شاهد خدمات رسانی مطلوب به مردم هستیم 
. مهندس شهمرادی گفت:انتظارات مردم ومسئولین از شبکه همراه 
بسیار زیاد است و این انتظارات بسیار جدی ومهم هستند وی ادامه 
داد از دغدغه ها و مشکلات موجود در این حوزه کاملا آگاهم و می 
توان با به وجود آوردن فضایی مملو از همدلی واتحاد و تلاش در ارائه 
خدمات خوب به مردم  وشناخت نقاط قوت وضعف بر این انتظارات 
فائق آمد .مدیر مخابرات منطقه گلستان خاطر نشان کرد: در استان 
ما اقدامات بسیار مهمی  که در طی چند سال اخیر انجام شده قابل 
مقایسه با سالهای گذشته نیست . وی گفت : با توجه به حجم کار 

 3G بسیار بالا ومطالبات مردم استان اقدامات انجام شده در زمینه
در  شده  انجام  اقدامات  موارد  برخی  در  و  بوده  مطلوب  بسیار   4G,
روستاها خارج از تعهد مخابرات بوده زیرا اینترنت روستاها در تعهد 
دولت می باشد .مدیر مخابرات منطقه گلستان اظهار داشت بعضی از 
مشکلات در این حوزه با برنامه ریزی درست  قابل حل است و رفع 
خرابی ها در کوتاهترین زمان ممکن از شاخص های اصلی در سطح 
شرکت است .وی افزایش سهم بازارو مصرف دیتا در شبکه همراه را 
:ارائه خدمات بروز در حوزه  از اهداف اساسی شرکت دانست وگفت 
ارتباطات از وظایف اصلی ما می باشد .مدیر مخابرات منطقه گلستان 
چهارم  سه  پذیرفته  انجام  استان  در  که  های  بررسی  طبق   : گفت 
زمانی که مردم در ۲4 ساعت صرف می کنند در محیط هایی هستند 
که امکان ارائه خدمات اینترنت فیکس وجود دارد وبا تلاش وهمت 
همکاران پرتلاش می توان اینترنت وخدمات با کیفیت به مردم ارائه 
همکاران  مجموعه  در  وهمدلی  همگرایی  را  موفقیت  رمز  .وی  نمود 
راه خیر  ای در  از هر گونه حاشیه  بدور  انتقاد سازنده   از  و  دانست 

وصلاح شرکت استقبال نمود .مهندس شهمرادی  نظم وانضباط اداری 
امورات  ، دقت در  اداری  برکار، سلامت کار  ، وجدان کاری ونظارت 
،انجام وظایف به نحو احسن ، ایجاد فضای وحدت وهمدلی ،کنترل 
وهدایت ذهن بر افکار مثبت ، توانمندسازی وبروز بودن در حوزه های 

کاری  ، وبرنامه ریزی و ....را از اهداف و انتظارات خود دانست .

دبیر خانه صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی؛

رفع مشکلات حوزه ریلی برای بخش صادرات خراسان رضوی بسیار حایز اهمیت است
رفع  گفت:  رضوی  خراسان  تجارت  و  معدن  صنعت،  خانه  دبیر 
مشکلات حوزه ریلی برای بخش صادرات خراسان رضوی بسیار حایز 
اهمیت است.فیروز ابراهیمی در نشستي مطبوعاتي اظهار کرد: در مدت 
۱۵ سال گذشته ظرفیت تولید در کشور ۲ برابر شده و قدرت خرید مردم 
کاهش یافته است، در این شرایط راهی جز توسعه صادرات نیست و از 
این نظر رفع مشکلات حوزه ریلی برای بخش صادرات خراسان رضوی 
بسیار حایز اهمیت است.ابراهیمي تصریح کرد: خانه صنعت استان برای 
توسعه صادرات و کاهش اثر تحریم ها دو برنامه را در سال جاری اجرا 
کرده که نخستین برنامه ایجاد مرکز عرضه مستقیم تولیدات خراسان 
اختیار  در  برای  رایزنی  انجام  برنامه  دومین  و  عمان  در کشور  رضوی 
گرفتن یکی از خطوط کشتیرانی بین المللی به منظور صادرات کالاهای 
استان به عمان و سایر کشورها بوده است.وي با بیان اینکه ستاد تدبیر 
در خانه صنعت استان تشکیل شده تا اثر تحریم ها به حداقل برسد، 
افزود: تاکنون نیاز ۱۲0 واحد صنعتی استان به مواد اولیه و ماشین آلات 
شناسایی و اقدام لازم برای واردات این مواد و ماشین آلات به میزان 6 
هزار تن به ارزش ۱00 میلیون یورو انجام گرفته است..وي عنوان کرد: 
ارزش پایه صادراتی کالاهای تولیدی استان غیر واقعی است، با این حال 
به رغم کمبود واگن برای صادرات، غیر واقعی بودن ارزش پایه صادراتی 
کالاها و مشکلات عدیده دیگر، صادرات کالا از این استان طی هشت ماه 
امسال در مقایسه با مدت مشابه سال قبل افزایش داشته است.دبیر خانه 

صنعت، معدن و تجارت خراسان رضوی بیان کرد: طی هشت ماه امسال 
یک میلیون و ۹۱۹ هزار تن کالا به ارزش یک میلیارد و 6۹۷ میلیون 
دلار از این استان به خارج از کشور صادر شده که نسبت به مدت مشابه 
پارسال از نظر وزن ۲۹ درصد و از نظر ارزش 40 درصد افزایش داشت.

وي افزود: دولت باید برای رفع مشکل کمبود واگن و بسیاری از قوانین 
از جمله پیمان سپاری ارزی تدبیری بیاندیشد تا مشکل صادرکنندگان 
خراسان رضوی برطرف شود.ابراهیمي اظهار کرد: با واقعی شدن قیمت 
ارز، تولیدات بسیاری از بنگاه های اقتصادی ارتقای کیفی داشته و قابلیت 
رقابت با نمونه های خارجی را پیدا کرده اند لذا با رفع مشکل کمبود 
واگن می توان استان را به سرانه ۵00 دلاری صادرات رساند.در ادامه 
یکي از صادرکنندگان استان اظهار کرد: کشور ما ناگزیر به تامین واگن از 
کشورهای آسیای میانه است و ۲ موافقت نامه بین المللی در این زمینه 
در اختیار دارد، از سوی دیگر ایران موافقت نامه ای با کشور ترکمنستان 
امضا کرده که آن کشور و سایر کشورهای آسیای میانه در تامین واگن 
تعامل داشته باشند.رضا سلطانی گفت: در این شرایط بیش از ۱۵ سال 
است که ایران هر سال با مشکل کمبود واگن از طریق کشور های آسیای 
میانه مواجه می شود و راه آهن جمهوری اسلامی ایران نتوانسته این 
مشکل را حل کند.وي ادامه داد: در مقابل همواره کشورهای آسیای میانه 
طی ۱۵ سال گذشته به راحتی از خاک ایران عبور کرده و خود را به 
آبهای خلیج فارس رسانده و کالاهای خود را صادر کرده اند.در ادامه این 

نشست عضو هیات مدیره اتحادیه صادرکنندگان و واردکنندگان خراسان 
رضوی افزود: هر واگن معادل سه تریلی بار حمل می کند و هر کامیون 
صادراتی برای عبور از کشورهای آسیای میانه هزینه بسیاری را باید به 
آن کشورها پرداخت کند لذا صادرات ریلی از نظر هزینه حمل مقرون به 
صرفه تر از صادرات جاده ای است.کاظم شیردل اظهار کرد: ۷۵ درصد 
صادرات ریلی کشور از طریق خراسان رضوی انجام می شود اما سهم 
استان از واگن های وارداتی 30 درصد است.شیردل تصریح کرد: ۱۵ سال 
است که در اوایل فصل زمستان خراسان رضوی با کمبود واگن مسقف 
روسی مواجه می شود و همچنین سالهای گذشته این کمبود 4۵ روز تا 
۲ ماه به طول می انجامید اما امسال کمبود واگن از ابتدای سال گریبان 
این مساله  است. وی گفت:.وي عنوان کرد:  را گرفته  خراسان رضوی 
باعث شده است بازار تابستان کشورهای آسیای میانه را از دست بدهیم، 
از آنجا که هنوز مشکل کمبود واگن برقرار است بازار اول ژانویه را نیز از 
دست داده ایم و فقط امید ما به عید نوروز و روز زن در آن کشورهاست.
این عضو هیات مدیره گفت: به دلیل کمبود واگن کالاها در انبارها دپو 
شده و برای رفع این مشکل نیاز فوری به ۲00 واگن مسقف روسی در 
استان داریم.وي اظهار کرد: از راه آهن جمهوری اسلامی خواستاریم تا 
مسئولیت تامین واگن را به صورت موقت به بخش خصوصی واگذار کند 
تا بخش خصوصی بتواند در کشورهای آسیای میانه رایزنی نموده و واگن 

را وارد استان کند.

علی اصغر کمالی زاده:
تمهیدات لازم برای مقابله با بارش ها 

در فصل زمستان
هفتمین  صدو  در  زاده  کمالی  اصغر  علی 
جلسه شورای اسلامی شهر کرج، افزود: تمهیدات 
زمستان  فصل  در  ها  بارش  با  مقابله  برای  لازم 

اندیشیده شده است.
با هماهنگی های  بیان کرد: همچنین  وی 
انجام گرفته مقرر شده سازمان مدیریت پسماند 
علاوه بر آماده سازی امکانات موجود، خودروی 
برف روب نیز اجاره کند تا به هنگام بارش ها با 
چالش گرفتگی معابر و خیابان ها روبرو نباشیم.
این خصوص دوشنبه  داد: در  ادامه  زاده  کمالی 
هفته جاری مانور زمستانه ماشین آلات زمستانی 
شد.  خواهد  برگزار  شهری  مدیریت  مجموعه 
کمالی زاده در بخش دیگری از صحبت های خود 
اشاره  گمنام  و شهدای  باغستان  دیوار  پروژه  به 
کرد و افزود: کارهای قانونی این پروژه ها به پایان 
خاکبرداری،  عملیات  اجرای  حال  در  و  رسیده 
کرج  هستیم.شهردار  آسفالت  و  جدولگذاری 
اضافه کرد: با مساعد بودن شرایط جوی و اتمام 
عملیات یاد شده، شاهد بهره برداری زود هنگام 

از این پروژه خواهیم بود.

توسط کارشناسان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شرکت گاز استان سمنان راه اندازی شد

تجهیزات رایانه ای و مخابرات سامانه سامد
تجهیزات رایانه ای و مخابرات سامانه سامد 
ارتباطات  توسط کارشناسان فناوری اطلاعات و 
اندازی  راه  و  استقرار  استان سمنان  شرکت گاز 

شد.
فناوری  واحد  رییس  قدرتی  ابوالفضل 
راه  از  سمنان  استان  گاز  شرکت  اطلاعات 
رایانه  های  سیستم  تجهیزات  استقرار  و  اندازی 
ای و مخابرات سیستم سامد توسط این شرکت 
گفت:  و  داد  خبر  سمنان  نور  پیام  دانشگاه  در 
سامانه  امید  و  تدبیر  کاروان  حضور  با  همزمان 
استان  در  دولت  و  مردم  الکترونیکی  ارتباط 
با حضور  سمنان روز دوشنبه مورخ ۹۷/0۹/۱۲ 
معاون استاندار آقای معینیان اجرا و راه اندازی 
تدبیر  کاروان  سفر  آستانه  در  افزود:  شد.وی 
و  اطلاعات  فناوری  واحد  کارشناسان  امید  و 
استقرار  استان سمنان در  ارتباطات شرکت گاز 
تجهیزات سامانه سامد تأثیر به سزایی داشتند و 
در این امر زیرساخت ۱40سیستم رایانه ای و60 
سامانه جهت  این  گردید.  اندازی  راه  تلفن  خط 
با  تا  شد  اندازی  راه  شهروندان  نظرات  دریافت 
دسته بندی متناسب برای بررسی و حل آن ها 

اقدام شود.

دیدار مهندس شهمرادی مدیر محترم 
مخابرات منطقه گلستان با آقای 

اسرافیل وزیری مدیرکل بنیادشهید و 
امور ایثارگران استان گلستان

منطقه  مخابرات  مدیر  شهمرادی  مهندس 
مدیرکل  وزیری  اسرافیل  اقای  با  گلستان  
کرد  وگفتگو  دیدار  ایثارگران  امور  و  بنیادشهید 
.در این نشست  مهندس شهمرادی با اشاره به 
اینکه یکی از وظایف مهم مسئولان در جمهوری 
است  شهادت  و  ایثار  فرهنگ  ترویج  اسلامی 
گفت:شهدا بهترین الگو برای جامعه هستند که 
باید حضور و تجلی آن ها در زندگی ما  همیشه 
راه  ادامه دهنده  باید  همه  بنابراین  شود،  حس 
شهدا و حافظ آرمان های شهدا به منظور حفظ 
و ترویج ارزش های دفاع مقدس و دستاورد های 
انقلاب اسلامی ایران باشیم.وی با آرزوی توفیق 
گفت:  شهید  بنیاد  کارکنان  برای  روزافزون 
خدمت به خانواده معظم شهدا بالاترین سعادت 
،که توفیق افراد خاص خداوند میگردد.در ادامه 
: خدمت  گفت  گلستان   منطقه  مخابرات  مدیر 
رسانی و رسیدگی به مسایل و مشکلات ارتباطی 
در  باید  ایثارگران  و  شهدا  معظم  های  خانواده 
دارد.مهندس  قرار  امور  همه  سرلوحه  و  اولویت 
شهمرادی  اظهار داشت : از آن جا که شهادت 
مقام بزرگی است و شهداء در پیشگاه خداوند از 
درجه رفیعی برخوردارند، رسیدگی به این قشر 
از جامعه وظیفه ذاتی این مجموعه بوده و باعث 
ادامه اسرافیل وزیری  افتخار و مباهات است.در 
مدیر کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان از 
وتشکر  تقدیر  گلستان  منطقه  مخابرات  عملکرد 

کرد .

دیدار مدیرعامل شرکت آب وفاضلاب 
شهرها وشهرک های غرب تهران با 

فرماندار شهرستان شهریار
علی کیوانی – شهریار ، مهدی اکبریان 
غرب  آبفای  معاونین  مقام،  قائم  عامل،  مدیر 
استان تهران  با فرماندار شهرستان شهریار دیدار 

کردند.
در این دیدار، اکبریان گزارشی از مجموعه 
در  شرکت  اجرایی  های  پروژه  و  ها  فعالیت 
بر  و  ارائه  شهرستان  این  شهرهای  محدوده 
برای  ادارات مرتبط  و  فرمانداری  حمایت های 
ارائه خدمات مطلوب به شهروندان تاکید کرد.
شهریار  شهرستان  فرماندار  طاهری  ادامه  در 
مدیرعامل  انتصاب  مناسبت  به  تبریک  ضمن 
مجموعه  تهران،  استان  غرب  آبفای  جدید 
مدیران این شرکت را فعال و پا به کار توصیف 
برای  پایدار  و  شرب  آب  داشت:  اظهار  و 
مطالبات  اصلی  جزء  تهران  غرب  شهروندان 

است. شهروندان 
در  آبفا  مشکلات،  رغم  علی  افزود:  او 
خدمات  توانسته  خوبی  به  وظایفش  راستای 
که  آن  کند. ضمن  ارئه  شهروندان  به  مطلوبی 
در  بویژه  همکاران  و  شهریار  آبفای  مدیریت 
تابستان اخیر بطور شبانه روزی، فعال در محل 
رسانی  حال خدمت  در  خوبی  به  و  حاضر  کار 
تقدیر  قابل  وقفه  بی  تلاش  این  که  اند  بوده 
بارش  با کاهش   : افزود  پایان  است.طاهری در 
زیرزمینی،  چاههای  حفاری  و  ها  سفره  ها، 
منجر  متاسفانه  که  نبوده،  تقاضا  پاسخگوی 
به  دسترسی  برای  چاهها  عمق  افزایش  به 
آب  تامین  خصوص  در  لذا  است،  شده  آب 
فرمانداری آماده هرگونه همکاری می باشد .  

در پنج سال  اخیر در شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان صورت گرفت:

رشد 420درصدی سرمایه گذاری 
بخش خصوصی در اجرای تاسیسات 

فاضلاب شهری
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
سرمایه  حجم  تا ۹۲   8۷ سال  از  گفت:  اصفهان 
تاسیسات  اجرای  در  خصوصی     بخش  گذاری 
فاضلاب شهری   ۲۷4 میلیارد ریال بوده در حالیکه 
از ۱۱64۲  بیش  به  تا ۹۷  از سال ۹۲  رقم   این 
 4۲0 رشد  بیانگر  که  است  رسیده  ریال  میلیارد 
باشد .مهندس هاشم  این زمینه می  درصدی در 
امینی به  انواع روش های سرمایه گذاری بخش 
خصوصی در تاسیسات فاضلاب شهری  اشاره کرد 
و تصریح نمود: در پنج سال اخیر بخش خصوصی 
به روش های مختلف از جمله  بیع متقابل به مبلغ  
۵۷84 میلیارد ریال ، فایناس جاری به مبلغ ۱۲۲8 
میلیارد ریال، فایناس خارجی 4600 میلیارد ریال، 
تاسیسات  اجرای  در  ریال  میلیارد   30   BOT
گذاری  سرمایه  اصفهان  استان  شهری   فاضلاب 
نمودند .وی به اجرای شبکه فاضلاب در شهر های 
بیع  گذاری  سرمایه  روش  با  که  استان   مختلف 
متقابل  در دستور کار قرار گرفت پرداخت و بیان 
داشت: اجرای شبکه فاضلاب در شهرهای مبارکه 
و لنجان  با سرمایه گذاری شرکت فولادمبارکه به 
مبلغ ۱۲۱۵ میلیارد ریال،اجرای شبکه فاضلاب و 
احداث تصفیه خانه فاضلاب در شهر نجف آباد با 
سازه  ریالی شرکت  میلیارد  گذاری 300  سرمایه 
گستر منفرد ،اجرای شبکه فاضلاب شهر دولت آباد 
ریالی شهرداری  یه گذاری ۱40 میلیارد  با سرما 
دولت آباد، اجرای شبکه فاضلاب شهر نجف آباد 
با سرمایه گذاری ۱۲00 میلیارد ریالی  شهرداری 
خورزوق  شهر  فاضلاب  شبکه  اجرای  آباد،  نجف 
شهرداری  ریالی  میلیارد   80 گذاری  سرمایه  با 
دستگرد  شهر  فاضلاب  شبکه  خورزوق،اجرای 
شهرداری  ریالی  میلیارد   80 گذاری  یه  سرما  با 
با  گرگاب  شهر  فاضلاب  شبکه  دستگرد،اجرای 
سرمایه گذاری 30 میلیارد ریالی شهرداری گرگاب 
، اجرای شبکه فاضلاب شهر دهق با سرما یه گذاری 
۱۵0 میلیارد ریال شهرداری دهق ،اجرای شبکه 
فاضلاب شهر های زیبا شهر و دیزیچه با سرمایه 
مبارکه  فولاد  ریالی شرکت  میلیارد  گذاری 48۹ 
،اجرای شبکه فاضلاب فولادشهر با سرمایه گذاری 
۲۱00 میلیارد ذوب آهن  بوده است. مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان حجم سرمایه 
گذاری فایناس جاری را ۱۲۲8 میلیارد ریال برآورد 
کرد اظهار داشت: اجرای شبکه فاضلاب نجف آباد 
با اعتباری بالغ بر 680 میلیارد ریال ، اجرای شبکه 
میلیارد   ۱۷0 بر  بالغ  اعتباری  با  درچه  فاضلاب 
ریال ،اجرای شبکه فاضلاب تیران با اعتباری بالغ 
بر 346 میلیارد ریال و اجرای شبکه فاضلاب در 
شهر اصفهان با اعتباری بالغ بر 3۲ میلیارد ریال 
بوده  که ازطریق  فایناس جاری تامین شد. وی 
را  بازسازی شبکه فرسوده فاضلاب شهر اصفهان 
ضروری خواند و تصریح کرد: حدود نیم قرن است 
از قدمت شبکه فاضلاب شهر اصفهان می گذرد این 
در حالیست که  از 3 هزار و ۷00 کیلو متر شبکه 
فاضلاب شهر اصفهان، حدود ۲40 کیلومتر آن را 
خطوط اصلي با اقطار بیش از ۵00 میلیمتر تشکیل 
مي دهد که از این رقم بیش از ۱۵0 کیلومتر آن 
فرسوده است که در حال حاضر  بازسازي و اصلاح 
آن با سرمایه گذاری 4600 میلیارد ریالی فایناس 
هیات  .رئیس  گرفت  قرار  کار  دستور  در  خارجی 
استان  مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب 
اصفهان افزود: احداث  نیروگاه بیوگاز تصفیه خانه 
جنوب با سرمایه گذاری 30 میلیارد ریالی به روش

BOT   در دستور کار قرار گرفت.

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان:
اصفهان آماده استقبال از مسافران 

نوروزی می شود
اصفهان  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
گفت: تمام امکانات کمپ های روباز و اماکن اقامتی 
سطح شهر اصفهان را مورد بررسی قرار می دهیم تا 
با استقبال خوب از هم میهمانان، خاطره ماندگار را 
از سفر به اصفهان برای مسافران رقم بزنیم.حسین 
امیری در اولین جلسه ستاد هماهنگی خدمات سفر 
شهر اصفهان که با حضور مسئولان کمیته ها برگزار 
بین کمیته ها و  لزوم هماهنگی  به  اشاره  با  شد، 
دستگاه های اجرایی اظهار کرد: هدف اصلی در این 
ستاد، ایجاد ساختاری منسجم، هماهنگ و متحد 
در راستای خدمت به مسافران و گردشگران شهر 
ایام نوروز سال ۹8 است. اصفهان به خصوص در 
انسانی  نیروی  آماده سازی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
مورد نیاز جهت فعالیت در ایام پایان سال و منتهی 
به نوروز و همچنین تعطیلات آغاز سال جدید از 
اهمیت بالایی برخورد دار است، تصریح کرد: امسال 
به دنبال انتخاب مکان های اقامتی روز باز دیگری به 
غیر از کمپ گردشگری فدک هستیم و در این راستا 
بازدیدهایی را از مکان های موجود در مناطق جنوب 
و شرق اصفهان داشته و در صورت داشتن ملزومات، 
به مکان های اقامتی روباز اضافه می شوند.جانشین 
رئیس ستاد هماهنگی خدمات سفر شهر اصفهان 
با اشاره به اینکه شرح وظایف و دستور کار کمیته 
های مختلف ستاد به زودی به مسئولین کمیته ابلاغ 
خواهد شد، افزود: نقاط قوت و ضعف سال گذشته 
را از طریق نظرسنجی های انجام شده از گردشگران 
و پژوهش های صورت گرفته، در دسترس داریم و 
با برنامه ریزی باید در صدد رفع ضعف ها و تقویت 
های  گزارش  گفت:  کنیم.وی  حرکت  قوت  نقاط 
لازم از مرکز هواشناسی برای بررسی وضعیت آب 
و هوایی در ایام نوروز ۹8 را باید به دست آورده و 
براساس آن تمامی امکانات کمپ های روباز و اماکن 
اقامتی سطح شهر اصفهان را مورد بررسی قرار دهیم 
تا با استقبالی خوب از هم میهنان، خاطره ماندگار را 
از سفر به اصفهان برای این عزیزان رقم بزنیم.امیری 
با اشاره به اینکه علاوه بر مسافران و گردشگران به 
دنبال کسب رضایت شهروندان عزیز شهر اصفهان 
افزود: حل  نیز هستیم،  نوروزی  ایام تعطیلات  در 
معضل کمبود پارکینگ در نقاط مرکزی شهری و 
نزدیک اماکن تفریحی، تاریخی و ... در دستور کار 
قرار دارد. همچنین به دنبال ایجاد راهکارهایی برای 
از بین رفتن گره های ترافیکی در سطح شهر و به 

خصوص در ایام تعطیلات هستیم.
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همزمان با هفته پژوهش؛ شرکت آب و فاضلاب روستایی استان لرستان و پارک علم و فناوری استان درراستای تقویت و 
توسعه همکاری های فی مابین تفاهم نامه همکاری منعقد کردند

با هدف دسترسی و به کار گیری دانش فنی و  نامه  این تفاهم 
فناوری روز آمد در اجرای طرح های پژوهشی، مطالعاتی، توسعه ای، 
نیازهای  با  مرتبط  موضوعات  در  آموزشی  و  مشاوره ای  کاربردی، 
پارک و شرکت آبفار استان به منظور دستیابی به دانش مربوطه و 
عامل  شد.مدیر  منعقد  همکاری  تفاهم نامه  نیاز  مورد  فناوری های 
از  حمایت  و  همکاری  گفت:  خصوص  این  در  استان  آبفار  شرکت 

انجام  فناوران،  محصولات  و  ایده ها   ، بنیان  دانش  هاي  شرکت 
مابین،  فی  قراردادهای  چارچوب  در  فناوری  و  علم  پروژه های 
با  ارتباط  دفتر  تشکیل   ، مشترک  آموزشی  دوره های  برگزاری 
است. نامه  تفاهم  این  طرفین  تعهدات  و  توافقات  جمله  از  صنعت 
های  ایده  و  نخبگان  از  حمایت  افزود:  کاکاوند  علیرضا  مهندس 
کند. کمک  بهتر  رسانی  رخدمات  د  را  ما  تواند  می  بنیان  دانش 

اداري  تحول  و  وري  بهره  تحقیقات،  مدیر  جلسه  این  ادامه  در 
با صنعت  ارتباط  اهمیت تشکیل دفتر  به  نیز  لرستان  آبفار  شرکت 
در قسمتي از این تفاهم نامه اشاره کرد.رضوان برمه زیار افزود: به 
و همچنین  فناوري  و  علم  پارک  با  ارتباط مستمر  برقراري  منظور 
هاي  شرکت  و  محققین   ، فناوران  هاي  توانمندي  از  مندي  بهره 

دانش بنیان، این دفتر می تواند موثر و کارآمد باشد.


